
Geachte voorzitter, Geachte leden Raad, 

Mijn naam is Jan Meerhof, voorzitter van het Platform Sportverenigingen Schoonhoven. PSS is het 

samenwerkingsverband van dertien sportverenigingen in Schoonhoven  

In een raadsbesluit van 30 oktober 2014 van de Gemeente Schoonhoven is  aan een aantal 

sportverenigingen een aanvullende bijdrage toegezegd.  Inmiddels is de ontstane onduidelijkheid en 

onzekerheid als gevolg van de ARHI-procedure opgelost. Via deze inspreekbijdrage wil het PSS dan 

ook dankzeggen voor de politieke aandacht en de ambtelijke inzet om hier snel duidelijkheid in te 

creëren. 

Het PSS heeft ook altijd vertrouwen gehad in een positieve uitkomst. Immers: 

1. In de nieuwe Krimpenerwaard gemeenten zijn de sportverenigingen een belangrijk 

onderdeel van de identiteit van de kernen.  Daarnaast bieden de sportverenigingen juist ook 

een kans voor verbinding. 

2. In de Krimpenerwaard is de laatste jaren fors geïnvesteerd in sportaccommodaties; het 

belang van investeringen in en kwalitatief goede sportvoorzieningen lijkt onomstreden. De 

Gemeente Krimpenerwaard en de Sportverenigingen kunnen dan ook trots zijn op de 

kwaliteit en vitaliteit van de accommodaties en sportvoorzieningen. Ook het onderwijs 

profiteert volop van deze kwaliteitsimpuls. 

3. Gemeenten hebben een substantiële rol vervuld; niet alleen de omvang van de investeringen 

maar ook de reikwijdte valt op. In Schoonhoven zijn het met name de verenigingen zelf  

geweest die het initiatief hebben genomen met betrekking tot het verbeteren en 

moderniseren van de sportaccommodaties. 

4. Enkele verenigingen hebben hiervoor  forse externe financieringen moeten aantrekken, met 

als gevolg dat de financieringslasten nu zwaar op deze verenigingen drukken. Hierdoor 

behoren Schoonhovense Sportverenigingen nu tot de duurste sportverenigingen van de 

Krimpenerwaard.  

5. In vergelijking met wat landelijk en regionaal gebruikelijk is, is er een bijzondere 

verantwoordelijkheidsverdeling ontstaan tussen Sportverenigingen en de Gemeente 

Schoonhoven met betrekking tot het in stand houden van de kwaliteit van de 

accommodaties. Deze conclusie wordt bevestigd door een onderzoeksrapport van BMC 

Adviesgroep. 

6. De toegezegde aanvullende bijdrage normaliseert deze verhouding enigszins.  

PSS vertrouwt er op dat de aanvullende toegezegde bijdragen spoedig  ter beschikking worden 

gesteld en projecten als het Beachcourt en de uitbreiding van SMHC snel kunnen worden 

gerealiseerd. 

Daarnaast verwacht het Bestuur van PSS in de Krimpenerwaard een goede samenwerking op te 

kunnen bouwen, met zowel het College als de Gemeenteraad. 

Daarbij vraagt PSS met name aandacht voor een actief sportbeleid, oplossen van eventuele 

knelpunten in voorzieningen, de stand van zaken met betrekking tot de Wet Markt en Overheid en 

zijn we benieuwd naar eventuele harmonisatieplannen. Uiteraard zijn wij beschikbaar om hierin mee 

te denken. 

Wij wensen u vanavond een verstandige en vooral ook sportieve raadsvergadering toe.  


